



Referat styremøte nr. 2/2017

Tid: Onsdag 2017-03-15 kl. 18:30-20:30
Sted: Klubbhuset, Ormåsen.

Til stede: Inger Isnes Tyse, Hans Roar Bakken, Berit Grosvold, Helga Peveri, Anne Marthe Peveri, Tom André Alstadsæther, Knut T. Maudal og Ellen Ruud.

Forfall: Kirsti Aas Olsen, Kristin Viken

Møteleder: Anne Marthe Peveri, nestleder.

Referatet sendes pr. mail til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hanssen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Kjell Klokkeud og Hans Roar Bakken (redaktører av Eikerhornet), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

Sak 7/17: Referater og meldinger

- a) Godkjenne referat fra styremøte 1, 8. februar 2017: Tas til informasjon uten merknader.
- b) Nytt fra utvalgene:
 - 1) Teknisk utvalg v. Hans Roar: Henviste til referatet fra det siste møtet i utvalget, 06.03.2017. Utdypet punkt 14. i referatet: Samlingsplass for årets Eikerløp er avklart med Røde Kors. Pris for leie av hytte (tidligere "handicaphytta") er 1000 kr. Fra onsdag 24.05. til og med torsdag 25.05.
 - 2) Aktivutvalg v. Inger: Viste til referatet fra det siste møtet i utvalget, 06.03.2017. Søknad om midler og tilhørende tiltaksplan er sendt til NOF. Trimutvalget er ikke med i denne søknaden. Utvalget har diskutert trener for 2018 sesongen ettersom Malin flytter til Hamar i forbindelse med jobb. Prioriterte familieløp i 2017 sesongen er bl. a. O-festivalen på Oppdal. Treningsløp: Viktig med oppdaterte kart og vi trenger også noen med oppløsning 1:7500, printet ikke kopiert. Minner om Hobbestad grand prix tirsdag 4. april. I etterkant er løpet flyttet til tirsdag 28. mars.
 - 3) Husutvalg v. Berit: Merker økning i utleie av klubbhuset hittil i år. Bryter og lamper i 1. etasje må sjekkes av elektriker.
 - 4) Trimutvalg v. Knut: Pilotprosjekt for tur-o som innebærer en rabattordning for medlemmer er diskutert i utvalget, men det passer ikke inn i klubbens opplegg. Det krever ny medlemsavgift. Knut har vært i kontakt med kulturkontoret når det gjelder evaluering av "Kom deg ut dagen." i 2017. Enighet om at framtidige arrangementer vil være som tidligere med EKT sprint og ev. "grønne poster" på Årbogen. Tur-o arrangement den 3. juni faller sammen med pinsen, og passer derfor ikke for oss i 2017. Tur-o konvolutter sendes sammen med årets klubbkalender. Pakkemøte mandag 27.03. på klubbhuset. Utvalget har hatt møte om nye poster og alle er klargjort til årets sesong. Ellers takket Knut for flotte blomster fra klubben i forbindelse med feiring av 70 års dagen.
 - 5) Rekruttutvalg: Referat fra det første møtet i 2017 mottatt.
- c) Aktuelle tidsfrister – Årshjul, pkt 1 i Administrative rutiner: Ingen endringer siden siste oppdatering, 08.02.2017.



d) Annet:

Evt. saker som er kommet inn etter utsendt saksliste: Fra lagledermøtet i Buskerud okrets 13. mars. Nestleder Anne Marthe Peveri møtte og refererte.

Aktuelle saker:

- 1) BUOK skal opprette Facebook side, viktig i forhold til unge løpere. Følg med her!
- 2) Årsplan med aktiviteter: Klubbledere skal formidle denne og den gjelder alle utøvere. Planen skal oppdateres fortløpende.
- 3) Kretssekretær Bergliot (Lotte) Bugge Aaserud slutter i jobben i løpet av sommeren. BUOK vil opprettholde denne jobben og kommer til å utlyse en 20% stilling.
- 4) NOFs forenklingsutvalg v. Øyvind Enger informerte om flex o-løp som skal være et lavterskeltilbud som tilbys til arrangører. Se link til NOF: <http://www.orientering.no/nyheter/flex-o-lop-lav-terskel-for-hoy-deltakelse/>
- 5) Forslag til prosjekt: Støtte til skoler i forhold til o-undervisning. Hvis klubbene ønsker det vil BUOK jobbe videre med prosjektet.

Sak 8/17: Klubbkalenderen 2017

Status ved Hans Roar: Utkastet til årets klubbkalender er klart og ble gjennomgått. Ansvarlige for punkter må gi tilbakemelding til Hans Roar, hvis noe mangler eller ikke er riktig.

Sak 9/17: Årsmøte i Øvre Eiker Idrettsråd 30.mars

Hans Roar og Kirsti møter.

Fullstendig saksliste med saksdokumenter sendes ut senest 1 uke før årsmøtet.

Forslag som skal behandles på årsmøtet må være sendt til styret v/leder Frøydis Lislevatn (froeylis@online.no) senest 16. mars.

Har vi forslag til saker?

Hans Roar: Utfordring når det gjelder den kommende kommunesammenslåingen.

Ellers ingen flere forslag.

Sak 10/17: Nytt medlemssystem

Sak meldt inn fra kasserer Helga:

Nytt medlemssystem og noen beslutninger styret må ta i den sammenheng.

Dersom vi skal sende ut medlemskrav fra det nye systemet må vi inngå en brukerstedsavtale med Bypass. Helga informerte.

Styret diskuterte dagens løsning i forhold til den nye løsningen. Styret anbefaler at klubben tar i bruk den nye betalingsløsningen som krever brukeravtale med Bypass. Helga bestiller nødvendige tilgang.

Sak 11/17: Eventuelt

- a) Helga: Svar fra Øvre Eiker kommune når det gjelder husleie og driftskostnader for 2017. Klubben betaler dette og avventer faktura fra kommunen.
- b) Helga: Viser til årsmelding for 2016 og rapport fra revisorer når det gjelder kartsalg. Ansvarlig for kartsalg er Per Kruke som sender ut faktura til de som kjøper kart. Revisorer har kommentert at kasserer, dvs. Helga ikke har fått kopi av disse fakturaene. Per er også informert om dette. Forslag fra Hans Roar: Tilsvarende skjema som brukes av Husutvalget for oversikt over faktura for utleie kan brukes for kartsalg. Hans Roar lager et skjema og informerer Per om bruk av dette.



- c) Helga: Revisorer har kommentert at klubben bør ha en underslagsforsikring. Enighet i Styret at Helga ber om et tilbud fra det forsikringsselskapet som klubben bruker, Gjensidige. Helga kontakter også Buskerud idrettskrets når det gjelder dette.
- d) Inger: Har fått henvendelse fra Modum o-lag v. Marianne Sandberg. Det gjelder treningssamarbeid med Eiker o-lag og ønske fra Modum om å delta på våre treningsløp i september. Styret: Dette er positivt! Inger gir tilbakemelding til Modum o-lag ved Marianne.
- e) Hans Roar: Teknisk utvalg er enige om at det bestilles et klubbabonnement på Livelox. Et abonnement for 2017 koster 2.950 SEK. Livelox kan legges ut på treningsløp slik at alle løpere kan registrere sine løp. Dette krever at løperen har klokke med GPS funksjon eller bruker en mobiltelefon. Enighet i Styret at det bør understrekes at dette er frivillig, og at det viktige er læring når det gjelder veivalg og o-teknikk. Ingen løper skal ”henges ut” hvis løpet ikke gikk bra, og veivalgene ikke var de beste!

Ellen Ruud
2017-03-26

*Neste møte: Onsdag 19.04.2017. Kl. 18:30 på klubbhuset, Ormåsen
Ansvar for ”noe å bite i”: Anne Marthe*